
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 27. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 244
I "Handlingsplan for husdyr-MRSA" står, at man ønsker en reduktion af antibi-
otikaforbrug til svin med 15 pct. fra 2015 til 2018. Hvad er baggrunden for ud-
vælgelsen af netop 15 pct.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Daniel Rugholm (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand

1/1

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2014-15
FLF Alm.del  Spørgsmål 244
Offentligt


